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Rektor informerer 
 

Koronasituasjonen 

Rektor informerte om at skolen starter opp på gult nivå 4. januar. Dette innebærer at klassene holdes 

atskilt fra hverandre, noe som vil kunne påvirke felles skolekultur og skolesamhold negativt. Rektor 

har tett dialog med bydelsoverlegen og henter råd derfra. Det overordnede målet er at alle skal få gå 

på skolen. Situasjonen er uforutsigbar.   

Rektor understreket at det er viktig at alle følger gjeldende testregime. Dette innebærer at alle skal 

teste seg før de møter på skolen etter nyttår. Det vil bli delt ut nye tester i løpet av første skoleuke og 

testing skal skje tirsdager og fredager inntil ny beskjed blir gitt.  Det blir ikke laget eget skoleopplegg 

for barn som holdes hjemme uten at det er snakk om pålagt karantene.  

Budsjett 2022 

Rektor hadde mottatt budsjettet for 2022. Det er 400 000,- lavere enn budsjettet for 2021. Han 

uttrykte stor bekymring og fremhevet at situasjonen for Vinderen skole er alvorlig. I tillegg til kutt i 

budsjettet gjør lønnsøkning og kraftig prisstigning den økonomiske situasjonen ekstra krevende. 

Budsjettkuttet kom som en overraskelse og antas å kunne koples til nedgangen i det totale elevtallet 

(fra 490 til 467). Færre elever betyr imidlertid ikke færre klasser. Rektor kunne vanskelig se for seg et 

budsjett i balanse uten kutt i bemanningen. 1 ½ -2 stillinger må bort må som minimum bort, slik det 

ser ut per i dag. Rektor hadde ikke rukket å snakke med andre skoler i området ennå.  

Det politisk vedtatte systemet som ligger til grunn for skjevfordelingen mellom Oslo-skolene 

fortsetter å slå negativt ut for Vinderen skole. Samtidig ser man at andre skoler sliter med å bruke 

opp pengene. Rektor understreket at Vinderen skole har klart å skape god kvalitet til tross for svært 

trange budsjetter, men at det er svært krevende å drive skolen på et minimumsnivå år etter år. 

Budsjettet behandles i driftsstyret den 10. januar. Det er uklart hva som vil skje dersom driftsstyret 

evt. ikke godkjenner budsjettet.  

FAU opplevde situasjonen som svært kritisk. Hvordan budsjettsituasjonen vil påvirke oppfyllelse av 

lærernormen vil være et viktig tema framover.  

Skolepolitikkgruppa vil uforme en plan for videre oppfølging. Aktuelle tiltak kan være å kartlegge 

situasjonen for andre skoler, avholde møter med politikere (herunder representantene i 

driftsutvalget) og FAU ved andre skoler. Nye medieutspill vil også være aktuelt.  

 

Temakveld 
FAU planlegger en temakveld med temaet porno på agendaen. Tilbud var innhentet både fra 

Pornoprat/Lightup Norway og Redd Barna – som begge var veldig positive til initiativet. FAU vil 

invitere begge parter til å delta. Redd Barna vil kunne behandle temaet på et mer overordnet nivå, 

bl.a. med utgangspunkt i en ny rapport om nettporno. Redd Barna ønsket dessuten å legge opp til et 

møte med elevrådet i forkant. Dette kan være en fin inngang til å ta opp teamet i de klassene som 

ønsker det.  



FAU vil planlegge for et fysisk arrangement før påske (mars/april), men med en digital løsning i 

bakhånd. Førstemann-til-mølla-prinsippet vil gjelde for påmelding, innenfor rammen av evt. 

koronarestriksjoner. 

 

Trafikk 
Dagens trafikkvaktordning skal evalueres. Det skal dessuten lages en plan for oppfølging etter 

trafikkaksjonen som ble avholdt i uke 47.  

AKS 
AKS har store økonomiske utfordringer. Som diskutert på FAU-møtet i desember vil FAU kontakte 

Venneforeningen for å høre om de kan bidra på noen måte. Man vil imidlertid avvente til økonomien 

til Venneforeningen er avklart.  

Eventuelt 
For å lette arbeidet for nåværende og framtidige FAU-representanter ønsker FAU å undersøke 

muligheten for å oppette et eget Teams-rom eller liknende. Dette for å sikre kontinuitet, lett tilgang 

til informasjon, historikk osv.   

En rutine for å ivareta en god overgang mellom «nytt» og «gammelt» FAU skal diskuteres. Rent 

konkret handler det om å sikre oppstart av arbeidet og at det blir kalt inn til første møte i nytt 

skoleår. 

 

Neste møte blir mandag 7. februar. 

 

 

Klasse Representant Til 
stede 

1A Jørgen C. Perminow x 
 

1B  
 

Anniken Borgen x 

1C 
   
 

Hanne Anita Johnsen Eggereide x 

2A 
   
 

Erik Nesvold   x 

2B  
 

Malin Thorngren x 

2C  
 

Geir Henning Ohrvik  

3A  Karl Christian Waage Mathisen 
 

x 

3B  
 

Ida Torgersdotter Øygard Haavardsholm  

3C  Hilde Haugen Kallevig  



 

4A  
 

Øyvind Stadheim Qvale x 

4B  
 

Pål Heldaas  

5A  
 

Marianne Rye Beck x 

5B  
 

Nina Egeli x 

5C  Hilde Martmann- Moe Sommerstad  
 

 

6A  
 

Kristin Haug x 
 

6B  
 

Christian Otto Hartmann  

6C  Monica Vestengen 
 

 

7A  
 

Marianne Aanesen x 

7B  
 

Morten Hammer x 

7C  
 

Cecilie Gudesen Torp  

 

Referent: Nina Egeli 

 

 

 


